



بنك ظفار
BankDhofar

Date: 21 July 2019

التاريخ : ٢١ يوليو ٢٠١٩م

After Compliments,

تحية طيبة ، وبعد

Sub: Promotion of Assistant General Manager to Deputy General Manager

الموضوع : ترقية مساعد المدير العام إلى درجة نائب المدير العام

Bank Dhofar would like to announce the promotion of Dr. Tariq Saleh Mohamed Taha as Deputy General Manager & Chief Digital Banking & Information Officer with effect from 21st of July 2019.

يود بنك ظفار أن يعلن عن ترقية دكتور/ طارق بن صالح محمد طه إلى منصب نائب المدير العام ورئيس الخدمات المصرفية الرقمية والمعلومات وذلك ابتداءً من تاريخ ٢١ يوليو ٢٠١٩م .

Dr. Tariq has a wealth of experience of more than 23 years in diversified organizations such as Telecommunications, Banking, Oil & Gas. Prior to this assignment Dr. Tariq held the position of Assistant General Manager & Chief Digital Banking & Information Officer with Bank Dhofar. He holds a PhD and a Masters in Management.

ويحمل دكتور/ طارق خبرة غنية لفترة أكثر من ٢٣ عاماً في العديد من الشركات المتنوعة في مجالات الاتصالات والبنوك والنفط والغاز . وقد شغل دكتور/ طارق قبل هذه الترقية منصب مساعد المدير العام ورئيس الخدمات المصرفية الرقمية والمعلومات في بنك ظفار . كما إنه حاصل على شهادتي الدكتوراة والماجستير في مجال الإدارة .

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير ،،

Best Regards,

Abdul Hakeem bin Omar Al Ojaili
Chief Executive Officer

عبد الحكيم بن عمر العجيلي
الرئيس التنفيذي

